

2008



Children's Miracle Network®
Réseau  Enfants-Santé™



Champions



Across Canada

WAL★MART
CANADA CORP.



Lacey
Hamlyn

Age 16

Newfoundland/ Labrador

Janeway Children's Hospital
Bacterial Meningitis

For the Hamlyn family of Mount Pearl, Newfoundland the 2006 holidays felt more like a cold and flu season than one of celebration and joy. Sixteen-year-old Lacey had been sick for a couple of weeks, but the worst hit on January 7, 2007. Her mother, Elaine, heard her call from her bedroom that morning. By the time Elaine entered, Lacey was hallucinating and soon became unresponsive.

Elaine and her husband, quickly called 911. The ambulance came and rushed Lacey to Janeway Children's Hospital, where she was taken to the trauma center. A doctor told Elaine that she was not suffering from a cold or flu but bacterial meningitis and septicemia, both potentially fatal diseases. Lacey was then taken to the PICU where she was kept in an induced coma for five days to give her body the chance to fight the virus and start the healing process.

When Lacey finally opened her eyes she thought she was still in her room where she had left off a week earlier. She was then told what had happened. Lacey agreed with the nurse who said she was "a very lucky girl" to have survived. She is now strong and happy to be home with her family and beloved dog Lucky.

Champions Across Canada





Lacey
Hamlyn

16 ans

Terre-Neuve et Labrador

Janeway Children's Hospital
Méningite bactérienne

Pour la famille Hamlyn de Mount Pearl à Terre-Neuve, les Fêtes de 2006 ont pris des allures de saison de maladie et de tristesse plutôt que de joie et de plaisirs. Leur fille de 16 ans, Lacey, était malade depuis quelques semaines, quand le pire survint. C'était le 7 janvier 2007. Ce matin-là, sa mère, Elaine, l'entendit appeler de sa chambre. Le temps qu'elle arrive, Lacey avait des hallucinations. Peu après, elle ne manifestait plus aucune réaction.

Elaine et son mari composèrent rapidement le numéro 911. L'ambulance emmena de toute urgence Lacey au Janeway Children's Hospital, où elle fut admise au centre de traumatologie. Un médecin annonça à Elaine que sa fille ne souffrait pas d'un rhume ou d'une grippe, mais plutôt d'une méningite bactérienne et d'une septicémie, deux maladies potentiellement mortelles. Lacey fut transférée à l'unité de soins pédiatriques intensifs, où elle fut plongée dans un coma provoqué pendant cinq jours afin que son corps ait la possibilité de combattre le virus et d'entreprendre le processus de guérison.

Lorsque Lacey ouvrit enfin les yeux, elle pensa être dans la chambre qu'elle avait quittée une semaine auparavant. Elle apprit alors ce qui s'était passé. Lacey fut d'accord avec l'infirmière pour dire qu'elle était très chanceuse d'avoir survécu. Elle a désormais recouvré ses forces et vit heureuse chez elle avec sa famille et son chien bienaimé Lucky.

Champions de tout le Canada

